

薔薇宴

黃金千層脆金豬

Barbecued Suckling Pig

黑松露帶子珊瑚蚌

Sautéed Scallops and Corals Clams with Black Truffle

柚子醬松葉蟹鉗

Deep Fried Crab Claws Accompanied with Ponzu Sauce

鮮果沙拉金脆蝦球

Fresh Fruit Salad with Golden Prawns

紅燒蟹肉燴燕窩

Braised Bird's Nest with Crab Meat Soup

原隻8頭鮑魚伴翡翠苗

Braised Whole Abalone (8 Head)

清蒸老虎斑

Steamed Fresh Brown Marbled Grouper

蒜香脆皮一品燒雞

King Yat Hin Crispy Chicken

金瑤富貴蛋白炒銀苗

Sautéed Garden Green with Conpoy and Egg White

蝦籽炆伊麵

Braised E-Fu Noodles with Crab Roe

桂圓紅棗燉桃膠

Double Boiled Red Dates with Longan and Peach Gum Sweet Soup

薔宴鴛鴦點

Special Petit Fours

良緣碩果

Fresh Fruits

每席 \$9,988

有效期由2021年1月1日至2021年8月31日止

The above menu is applicable from 1st January to 31st August 2021.

凡於2021年1月至8月舉行晚宴，客人可選用特選菜單「薔薇宴」，價格已包含：茶芥、12%服務費及紅、白餐酒、啤酒、汽水入席暢飲3小時

For weddings banquets during January to August 2021, customers may select the above menu. Above price includes Chinese tea, 12% Service charge, red and white wine, beer, soft drinks and 3 hours of unlimited pre-banquet drinks.

此菜單不可與其他優惠同用。此菜單不適用於已預訂客人，只適合首訂於2020年6月1日或之後之婚宴客人。菜單優惠使用日期為2021年1月1日至8月31日舉行之婚宴，必須達到指定消費方可使用優惠，推廣期有限，細則及條款跟據本公司合約範圍使用，詳情可向宴會部查詢。

The above menu cannot be used in conjunction with other promotions. This menu is not applicable to existing customers and is available to new wedding customers on or after 1st of June 2020. The validity of this menu is from 1st January to 31st August 2021. A minimum charge must be met in order to use the above menu. This promotion may end anytime at the company's discretion. Terms and conditions is based on the company's contract clauses, for further details please contact our wedding department.

景逸軒

KING YAT HIN

九龍紅磡都會道7號都會海逸酒店8樓 Level 8, Harbour Plaza Metropolis Hotel, 7 Metropolis Drive, Hung Hom, KLN HK
電話: 2362 3600 | 傳真: 2362 3618

cs@kingyathin.com | www.kingyathin.com | Facebook: Kingyathin